
Zápisnica 

zo zasadania obecného zastupiteľstva v Hažíne nad Cirochou 

konaného dňa 5.4.2024 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

4. Schválenie mandátovej, návrhovej komisie  

5. Kontrola uznesení 

6. Predvolanie Maroša Begu k prejednaniu sťažností na jeho osobu 

7. Štatút obce Hažín nad Cirochou 

8. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

9. Prehľad o plnení rozpočtu  

10. Správa hlavného kontrolóra obce Hažín nad Cirochou o výsledku kontroly na základe Plánu     

    kontrolnej činnosti na 2.polrok 2023 

11. Poplatky Dom nádeje, sála kultúrneho domu, za vývoz fekálií 

12.Rôzne 

13.Diskusia 

14.Návrh na uznesenie 

15.Záver 

 

K bodu programu č.1 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce JUDr. Július Buček. Privítal prítomných a skonštatoval, 

že na zasadnutí je prítomných 6 poslancov OZ a je uznášaniaschopné. 

 

K bodu programu č.2 

Program zasadnutia bol schválený prítomnými poslancami v predloženej podobe – podľa 

pozvánky. Na žiadosť hlavného kontrolóra obce bude bod 10 prerokovaný pred bodom 6 kvôli jeho 

časovej zaneprázdnenosti.  



Výsledky hlasovania: 

Prítomní: Martin Michalko, Ľubomír Ferjak, Ladislav Dzemjan, Jozef Michalko, Ing.Zuzana 

Godžaková, Jozef Polačko 

Za: 6 Proti: 0 Zdržali sa: 0 

 

K bodu programu č. 3, 4 

Za zapisovateľku zápisnice starosta obce určil Zuzanu Godžakovú, za overovateľov zápisnice 

boli navrhnutí Martin Michalko a Jozef Michalko. Do mandátovej komisie boli zvolení Ladislav Dzemjan 

a Ľubomír Ferjak. Návrhová komisia bude pracovať v zložení: Jozef Polačko a Ľubomír Ferjak.  

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: Martin Michalko, Ľubomír Ferjak, Ladislav Dzemjan, Jozef Michalko, Ing.Zuzana 

Godžaková, Jozef Polačko 

Za: 6 Proti: 0 Zdržali sa: 0 

 

K bodu programu č.5 

Všetky uznesenia z rokovania OZ zo dňa 11.12.2023 sú splnené.  

 

K bodu programu č.10 

Hlavný kontrolór p. Komarc informoval, že Správa hlavného kontrolóra obce o výsledku kontroly bola 

doručená a zverejnená podľa pravidiel. Obec je v dobrej finančnej kondícii, pomer výšky splátok úverov 

ku bežným príjmom je v poriadku. P. Komarc pochválil pracovníčku úradu p. Janu Lukáčovú za kvalitne 

odvedenú prácu. Zverejňovanie obce je v poriadku, bez formálneho pochybenia. Schválenie plánu 

kontrolnej činnosti na 1.polrok 2024 bude predmetom ďalšieho stretnutia OZ. Hlavný kontrolór plánuje 

zapracovať do plánu kontroly ďalšie činnosti vyplývajúce zo zmeny legislatívy. 

 

OZ berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra obce Hažín nad Cirochou o výsledku kontroly na 

základe Plánu kontrolnej činnosti na 2.polrok 2023. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: Martin Michalko, Ľubomír Ferjak, Ladislav Dzemjan, Jozef Michalko, Ing.Zuzana 

Godžaková, Jozef Polačko 

Za: 6 Proti: 0 Zdržali sa: 0 



K bodu programu č.6 

Na zasadnutie OZ bol predvolaný p. Maroš Bega z dôvodu dlhodobých sťažností na jeho osobu. 

Starosta obce skonštatoval, že sa opakovane dopúšťa porušovania VZN č. 4/2021 o chove 

hospodárskych zvierat, za čo sa mu podľa priestupkového zákona udeľuje pokuta 33 Eur za každý 

nahlásený priestupok. Doposiaľ mu obec udelila 7 pokút. Starosta vyzval p. Begu, aby okamžite zjednal 

nápravu, zabezpečil zvieratá a prestal ohrozovať svojou činnosťou ostatných spoluobčanov. 

 

K problému sa vyjadrili postupne prítomní občania, ktorým hospodárenie p. Begu spôsobuje nemalé 

problémy. P. Zajac sa sťažoval na to, že kone znehodnotili vysadené stromčeky a tuje na jeho pozemku. 

P. Patarakovej zničili kone oplotenie domu, často pobehujú po jej záhrade, ničia trávnaté porasty, 

obžierajú stromy, naposledy jej pes p. Begu usmrtil kurča. P. Jesenková sa sťažovala na to, že kôň im 

počas noci ničí trávnaté porasty, dráždi psi v susedstve, čím ruší nočný kľud. Kvôli zvieratám nie je 

možný prístup do lesa na prechádzku. V podobnom duchu sa vyjadrili aj p. Tereba, p. Račková, p. 

Dzobová a aj p. Peter Ferjak. Všetci  bývajú v blízkom susedstve. Tento stav je neudržateľný, obec       

a aj občania požadujú, aby p. Bega odstránil kone z „Dola“, kde ich drží nelegálne. 

OZ skonštatovalo, že v tomto prípade má obec obmedzené právomoci, udeliť môže len spomínanú 

pokutu. Poslanci zvážia iniciovanie hromadnej žaloby na p. Begu, pokiaľ nedôjde v krátkej dobe 

k náprave. Obec vyzýva občanov, aby pravidelne dokumentovali porušovanie VZN č.4/2021, posielali 

fotky/video, za čo bude udeľovaná pokuta podľa VZN. 

Starosta zároveň vyzval p. Begu, aby odstránil prístrešky z obecného pozemku pod Novým cintorínom.  

--- 

K otázke p. Jesenkovej ohľadom kanalizácie sa vyjadril starosta obce: v 15.KT sa uskutoční stretnutie 

s projektantom kvôli príprave projektovej dokumentácie. Vymenuje sa komisia, ktorá prerokuje 

konkrétne body napojenia kanalizácie na jednotlivých uliciach.  

--- 

O 18.00 sa dostavil na rokovanie OZ poslanec Marián Valko (meškal kvôli pracovným povinnostiam). 

Od tohto bodu programu sa bude zúčastňovať na hlasovaní. 

--- 

Na rokovaní OZ predložil svoju žiadosť aj p. Igor Godžak, ktorý požaduje vykonať nápravu na svojom 

pozemku spôsobenú bagrom pri čistení odvodňovacieho kanála. Aj napriek jeho písomným žiadostiam 

obec tento problém doposiaľ nevyriešila. Vzhľadom na stanovisko Poriadkovej komisie OZ rozhodlo     

o vykonaní nápravy v zmysle zistenia stavebnej komisie. 

 

 



Výsledky hlasovania: 

Prítomní: Martin Michalko, Ľubomír Ferjak, Ladislav Dzemjan, Jozef Michalko, Ing.Zuzana 

Godžaková, Jozef Polačko, Marián Valko 

Za: 7 Proti: 0 Zdržali sa: 0 

--- 

P. Chmura predniesol požiadavku na využitie obecného pozemku za areálom MŠ na prístupovú cestu 

k pozemkom umiestneným v danej lokalite. Zvažuje stavbu rodinného domu na konci svojej parcely 

a prístupová cesta by mu uľahčila prístup k stavbe/domu. Starosta obce informoval, že obec nie je 

povinná zabezpečiť prístup k pozemkom občanov. OZ odporúča zapracovať predmetný obecný 

pozemok do ÚPO, aby v budúcnosti mohol slúžiť ako prístupová cesta k susediacim nehnuteľnostiam. 

Takisto OZ odporúča p. Chmurovi dať písomnú pripomienku ku ÚPO.  

P. Chmura zároveň informoval o nevyhovujúcom stave plota MŠ, ktorý susedí s jeho pozemkom. 

Opravu by mohol uskutočniť vo vlastnej réžii. Nakoľko ale ide o plot obecného pozemku, chcel by 

požiadať o prefinancovanie potrebného materiálu na opravu. 

 

OZ berie na vedomie požiadavku p. Chmuru ohľadom opravy obecného plota pri MŠ a poveruje 

Stavebnú komisiu zistiť aktuálny stav šetrením na mieste a navrhnúť možné riešenie za účasti p. 

Chmuru do 30.4.2024. Zároveň odporúča zaslať písomnú žiadosť, ku ktorej obec zaujme stanovisko 

po preverení stavu Stavebnou komisiou pri OZ. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: Martin Michalko, Ľubomír Ferjak, Ladislav Dzemjan, Jozef Michalko, Ing.Zuzana 

Godžaková, Jozef Polačko, Marián Valko 

Za: 7 Proti: 0 Zdržali sa: 0 

--- 

P.Jozef Babjak opätovne vyjadril potrebu spevnenia prístupovej cesty ku rodinným domom ponad 

pozemok p. Harvilka. Jeho žiadosť bola podaná 16.11.2023. S prijatým uznesením OZ k tejto veci nie 

je spokojný. Po diskusii OZ poveruje starostu obce zabezpečiť spevnenie obecného pozemku, ktorý 

slúži ako prístupová cesta k rodinným domom do 30.5.2024. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: Martin Michalko, Ľubomír Ferjak, Ladislav Dzemjan, Jozef Michalko, Ing.Zuzana 

Godžaková, Jozef Polačko, Marián Valko 

Za: 7 Proti: 0 Zdržali sa: 0 



K bodu programu č. 7 a 8 

Tieto body sa presúvajú na najbližšie zasadnutie OZ z dôvodu nutnosti prerokovania dokumentov 

v jednotlivých komisiách pri OZ. 

 

K bodu programu č.9 

Čerpanie rozpočtu prebieha od začiatku roka 2024 podľa schváleného plánu, nie je potrebné prijať 

rozpočtové opatrenie na jeho úpravu. OZ berie na vedomie plnenie rozpočtu za obdobie 01-02/2024. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: Martin Michalko, Ľubomír Ferjak, Ladislav Dzemjan, Jozef Michalko, Ing.Zuzana 

Godžaková, Jozef Polačko, Marián Valko 

Za: 7 Proti: 0 Zdržali sa: 0 

 

K bodu programu č.11 

OZ schvaľuje úpravu výšky poplatkov od 1.5.2024 nasledovne: 

 

Príspevok pri narodení dieťaťa 200 Eur 

Za Dom nádeje   50 Eur 

Za kultúrny dom: 

Domáci: sála 100 Eur / salónik 50 Eur 

Cudzí:    sála 200 Eur / salónik 100 Eur 

Svadba: 

Domáci:  250 Eur 

Cudzí:   500 Eur 

Za vývoz fekálií:  40 Eur 

Ostatné poplatky ostávajú nezmenené. 

 

K bodu programu č.12 

P. Lukáš Ferjak adresoval obci žiadosť o umiestnenie zábrany proti hniezdeniu bocianov na stĺp 

umiestnený na jeho pozemku. 

 

OZ berie na vedomie žiadosť p. Lukáša Ferjaka. Vzhľadom na to, že stĺp je vlastníctvom VDS, obec 

požiada o realizáciu VDS formou písomnej žiadosti. 



Výsledky hlasovania: 

Prítomní: Martin Michalko, Ľubomír Ferjak, Ladislav Dzemjan, Jozef Michalko, Ing.Zuzana 

Godžaková, Jozef Polačko, Marián Valko 

Za: 7 Proti: 0 Zdržali sa: 0 

--- 

OZ schvaľuje príspevok na krúžkovú činnosť pre deti ZŠ s účinnosťou od 1.9.2024 vo výške 5 Eur. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: Martin Michalko, Ľubomír Ferjak, Ladislav Dzemjan, Jozef Michalko, Ing.Zuzana 

Godžaková, Jozef Polačko, Marián Valko 

Za: 7 Proti: 0 Zdržali sa: 0 

--- 

Starosta obce informoval poslancov o získaní finančných prostriedkov z Ministerstva Financií SR, ktoré 

sa použijú na vybudovanie obecného parkoviska pre záchranné zložky pred OÚ. 

OZ poveruje starostu obce zabezpečiť 3 cenové ponuky v súvislosti s realizáciou Obecného parkoviska 

pre záchranné zložky pred OÚ v Hažíne nad Cirochou. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: Martin Michalko, Ľubomír Ferjak, Ladislav Dzemjan, Jozef Michalko, Ing.Zuzana 

Godžaková, Jozef Polačko, Marián Valko 

Za: 7 Proti: 0 Zdržali sa: 0 

--- 

Poslankyňa Godžaková požiadala o vytlačenie mapy ÚPO vo formáte A1, ktorý bude k nahliadnutiu na 

obci a  tiež vyvesený na úradnej tabuli, aby občania mohli v súvislosti s prebiehajúcim 

pripomienkovaním nahliadnuť do tohto dokumentu. 

--- 

Starosta obce informoval aj o aktuálnych zostatkoch na úverových účtoch (35.875 Eur a 6.500 Eur). 

Vzhľadom na plánovanú rekonštrukciu rozhlasu starosta obce preverí v banke možnosť refinancovania 

našich úverov. 

 

V Hažíne nad Cirochou, 05.04.2024 

 

Zapísala: Ing. Zuzana Godžaková 


